



Protokoll Styremöte LP4 LV3

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i. Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:49
- ii. Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii. Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv. Inadjungeringar – Nej
- v. Veckans grej – Linköping!

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Mår bra börjar få flow i vardagen

Hanna: Mår bra vädret är gött

Alex: Mår bra taggad för Ohmsitts!

Martin: Mår bättre än på länge!

Leon: Mår bra krossade Bastian i squash

Gustav: Trött och ganska irriterad, kandidatarbetet går segt

Tage: Extremt trött, skönt med vädret

3. Meddelanden

KAOS vill byta Slottsskogen mot förfest inför CM på grund av dåligt väder, Styrelsen godkänner ändringen



Skogsindustrin skriver inget nytt kontrakt i år på grund av omstruktureringar i företaget

KfKb6 vill hyra en bil för att köra möbler till CM, frågan hamnar under övrigt

4. Post

Mest reklam, något till kassören

5. Mötesrapporter

Alex, Sn möte i måndags, diskuterade inför skyddsronden, planera mottagningen, ge exempel på kränkande kommentarer, pratat om att skapa ytterligare en survey om MpBio hos alla Bt åren

Gustav, möte med Valberedningen i tisdags, diskuterade kring nomineringar till kommittéer, Valberedningens verksamhetspunkter diskuterades, främst gällande invalet till ValB, FUM, uppdatera de femåriga frågorna som KL gör verksamhetsplan utifrån, IT och media blev en ledande fråga, utveckla allemansrätten i Härryda, bastun och

Malin, möte med ERNST, samarbete med FARM, diskussioner om KARM samt Borealis kontrakt

Hanna, Möte med HA, fakturan för skåpsrummet kan komma att hamna på sektionerna, kort möte med KAOS gällande aspaffischerna, KfIK får ha

Leon, Elly var på möte för Leon med utbildningssekreterare gällande mastermottagning, Skyddsrondsmöte med PA och psykologer

Martin, kassörmöte, iZettlen är ej uppskattad, kommittéerna vill ha möjlighet att ha en backup i form av cash, positiva till att lägga en gräns på hur mycket en kommitté får lägga på ett bräde

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla, Studentrösten

Gustav, ordförandeutbildning, jobbat med styrets roll under sektionsmötet,

Malin, förslag till ERNST tillgångar, mycket med Borealis och Skogsindustrin

Hanna, nycklarna till styretrummet,



Tage, varit i kontakt med en webbdesigner till hemsidan
Alex, redigerat en text till en enkät gällande läsårsindelningen,
Pluggfika planerat till 2/5, kollat på att uppdatera kontinuiteten
Martin, jobbat med iZettle
Leon, Skyddsronnd och Ohmsitts

7. Val av representation

Ingen

8. Diskussion – Studentrösten

Väldigt bra, oroliga innan för lite folk men mycket genomströmning vilket gav mycket feedback, en vägg där tankebubblor kan fästas, bättre framförhållning på frågorna, doodel läggs upp för att kolla på tider för diskussion kring studentrösten,

9. Diskussion – Ernst tillgångar

ERNST lägger fram ett förslag där tillgångarna går till en fond vilken kommer gå till arbetslivs och studierelaterade arrangemang, fonden är öppen för till alla som vill arrangera ett event med de bakgrunderna, pengarna borde användas inte läggas på hög, lägga fram en motion till sektionensmötet,

Mötet arrenderades mellan 13:35 – 13:51

10. Diskussion – Styrets roll under sektionensmötet

Andra sektioner har en praxis där de har en talman istället för att sektionensordförande leder mötet, fördelar blir att det blir lättare att granska styrets arbete mer kritiskt och mötet känns mindre som ett styret arrangemang istället för ett sektionensarrangemang, styrelsen står bakom idén och ser att punkten utvecklas,

11. Genomgång av att-göra-listan



Alla,

Gustav, ordförande lunch med Kemiinstitutionen på måndag, KU måndag, ansvariga på KFM området på tisdag, kallelse till sektionsmötet

Tage, möte med webdesignerna gällande hemsidan (4/5)

Malin, skriva en to-do-list, fixa sponsorskyltar,

Hanna, kolla så att nycklarna fixar sig, möte med Elly, kommittéutbildning, möte med KAOS

Alex, utvärdering av matLab-stugan, möte med SnK, möte om mastersprogrammen, planera mottagning, masteransvarig headhuntas,

Leon, jaga McManus för sektionslokalerna,

Martin, bokföring

12. Mötesplanering

Ordföranderåd – 4/5

Styrelsemöte – 28/4

13. Övriga frågor

- I. KAOS händelsen – möte med KAOS, Hanna Gustav och Lenis gällande händelse under PR-kalaset
Punkterna II till V bordläggs till ett senare möte
- II. Möte med K –
- III. Affischering i föreläsningssalar -
- IV. Motionsskrivarlunch -
- V. May the 4th -

14. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 14:33